
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 10. december 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 258

Biodiversitetsforskere har peget på, at det bedste sted at sætte ind for at bevare biodiver-

siteten i skovene er omgående at udlægge de statsskove til urørt skov, som den tidligere

regering udpegede til urørt skov, men som endnu ikke er udlagt grundet en meget lang

indfasning frem til henholdsvis 2026 for løvskov og 2066 for nåleskov. Kan ministeren op-

lyse, hvad prisen er for at droppe den lange indfasning på disse arealer og i stedet lægge

disse statsskove urørt omgående fraregnet den indtjening, der allerede er hentet på disse

arealer siden udpegningen til urørt skov af den tidligere regering i 2016?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mai Villadsen (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mai.Villadsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
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